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Name of the applicant 申请人姓名:  __________________  

1. General 概述

All Level 3 certificate holders seeking recertification shall provide appropriate documented evidence, of their continued practical competence 
in the method or pass the Level 2 practical examination element.  
三级人员换证必须提供本文件以证明其在该检测方法的持续操作能力，或通过该方法的二级操作考试。

2. Acceptable activities and evidence 可接受的无损检测活动证明文件

Acceptable activities (Documented in a test protocol or test report) are: 可接受的无损检测活动证明文件（检测记录或测试报告）: 

 Perform NDT and interpret and evaluate the results according to applicable standards, codes, specifications or procedures.
根据适用的标准、规范、技术条款或规程执行无损检测、解释和评估结果。

 Review of the implementation of an NDT procedure or NDT instruction. 审核无损检测规程或工艺卡。

 Installation or commissioning of NDT testing equipment. 安装或调试无损检测设备。

 Competency or proficiency testing for NDT.  无损检测能力验证。

 Preparation and review of documentation of specimens for practical examinations according to DIN EN ISO 9712 or similar.
根据 DIN EN ISO 9712 或类似标准，准备和审核考试试样的操作考试文件。

Continued practical competence shall be demonstrated by referencing appropriate supporting documents in table on next page and confirmed 
by a responsible person.  持续操作能力应通过下页表格中的相关文件展示，并由责任人确认。 

These supporting documents shall be stored in a personnel file by the candidate's company and retained until the next recertification. 
所有的支持文件应由申请人所在公司保存在人事档案中，直至下一次换证。

SECTOR Cert is particularly authorized to obtain this evidence upon request to verify evidence of continued practical ability in the course of 
recertification.   SECTOR Cert 被特别授权可获取相关的证据，以验证在换证过程中申请人持续具备操作能力。 

The certification body may also recognize or require further evidence. The certification body may require that some or all of the evidence 
submitted be confirmed by the employer or referee.  SECTOR Cert 可认可或要求进一步提供部分或全部须由雇主或推荐人确认的证明文件。
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Table 1. Evidence of the selected practical activities for the NDT method. 表 1 申请无损检测方法无损检测活动证明文件 

Sequence No. 
序号 

Brief description of the activity 
无损检测活动简要描述 

Date/Duration of activity 
检测日期/活动时间 

Designation of the 
document 文件分类 

Document No. 
文件名 

Example示例 Pump housing inspection 泵壳体检测 20.02.2020 Acceptance test report审核报告  GG-40-1297 

1     

2     

3     

4     

5     

6     

Notes 说明: 

- please use a separate table per NDT method 请每个 NDT 检测方法使用单独的表格。 
- for each calendar year, one document shall be provided. The time interval between the individual documents shall not exceed fourteen 

months. 每年应提供一份文件。文件之间的间隔不得超过十四个月。 

I hereby certify that the activities listed above were performed independently by the applicant. 本人证明上述活动均由申请人独立完成。 

Date and signature of the applicant: 申请人签名及日期： Date, name, signature of the referee (required for self-
employed): 推荐人姓名、签名和日期（自我雇佣者填写）： 

Date, name, signature of the employer:雇主姓名、签名及日期： 
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